

Protokoll Styrelsemöte Tidaholms Brukshundklubb

Datum: 2016-11-17
Tid & Plats: 18:30-21:00 Klubbstugan Nyled
Närvarande: Ordf.
Skr. Jeanette Coltén Ferm
Kassör Elisabeth Pettersson
Övriga delt. Maria Rothzén
Viktoria Svensson
Pär-Anders Teike -fr.o.m kl.
Ulrica Larsson
Anmält Tina Rosén Lindh; Lena Lycksell; Ulrika Vikenmark;
Frånvaro:
Ers. Suppleant: Ulrica Larsson

		Bordlagd	Beslut
§134	V.Ordförande Maria Rothzén hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.		
§135	Dagordningen: Godkändes		
§136	Till protokolljusterare valdes: Vicky & Ulrica		
§137	Föregående mötes protokoll: lästes upp och lades till handlingarna		
§138	Frågor:		
	a) Vicky har kollat med "Valpen" ang. Att byta väven i markiserna! Kostnad 13000kr (Höstpris) Är det rimligt? Vilket tyg ska vi ha? Ta frågan på budgetmötet. Möjlighet att kolla upp tills dess om det finns andra alternativ.	x	
§139	Rapporter:		
	a) Kassör: se Bilaga 1 Frågan kom upp vad/om bankkrediten kostar, om så är fallet, kan vi ta bort checkkrediten? Elis kollar och ev. Tar bort den.		
	b) Utbildning Rapport från KUL-mötet Vi fick med 2 av 4 anmälda till Grundkursen som startar i nästa vecka, Marica & Hanna. En Ali2 startar i Januari, en Ali1 samt en Rallyinstr.utb i Feb-17 Flertalet Lärarutbildningar under 2017/18 Uppmaning att vi på kurser visar filmen om SBK's Policy. Länk		
	c) Tävling Se mail		
	d) Tjänstehund Inget att rapportera		
	e) Agility Kontakt tagen med Anita Axelsson för att hålla en Agilityinstruktörsutbildning på klubben. Efterfrågan finns från fler klubbar. Vi tar idag 4 platser av 16, resten kommer erbjudas övriga klubbar. Skicka ut inbjudan. Träning bokad i Kyrkevarn till vintern		x
	f) Stugan Har vid en tidigare förfrågan till "Valpen" fått ett prisförslag på byte av markisväven för 13000kr. Kollar med ytterligare alternativ t.ex. På webben. Inget byte aktuellt innan våren.	x	
	g) Köket Inget att rapportera		

Justeras 1: _____

Justeras 2: _____

h)	Plan	Hur gör vi med snöskottningen i vinter. Pelle kollar med Johan Claesson om det finns möjlighet att vi kan få låna maskiner på Kommunen om Christer Ravn sköter skottningen. Ag.kommittén har träff under fredagen och kollar om de kan sätta ut snöstakarna som vi tror står i källaren.	x
i)	RUS	Inget att rapportera	
j)	PR-info	Hanna har börjat lägga upp info på hemsidan	
k)	Trivsel	Jessika Lindberg går in som Kommittéansvarig istället för styrelsen	x
l)	SHU	Fortfarande ingen framgång i kontakt med någon i styrelsen. Jeanette gör ett försök att kontakta Camilla Käck.	x
m)	Utställning	Inget att rapportera	
n)	Draghund	se mail	
o)	Nosework	Se mail	
p)	Rallylydnad	Se mail	
q)	Övriga rapporter		
§140	Skrivelser:		
a)	Inkomna	IN16030 Idrottshistoriska IN16031 Inbjudan till ALI2 IN16032 Inbjudan till ALI1 IN16033 Inbjudan RallyInstr	
b)	Utgående	UT16006 Anmälan till Grundkurs	
§141	Bordlagda frågor		
1)	Kolla upp om det finns någon typ av LED-paneler man kan sätta upp på "löpeplan" som ryms inom vårt säkringsspänn Enl. Uppgift som Tina fått av EJ's skulle ett alternativ vara att byta ut lamporna i våra befintliga stolpar mot mindre krävande ,Halogen?. Säkringsskåpet skulle då även räcka till LED-belysning på den 3:e planen Pelle kollar med Kent Johansson/ Labbås El om han kan komma på nästa möte 17 nov för att få ytterligare ett utlåtande och en uppskattning av ev. kostnader. Har varit svårt att få tag på Kent men han har lovat komma och titta på lamporna "i morgon". Försök att få honom att komma på budgetmötet (1h innan)		x
2)	Ordna en "After Dog" igen. Förslag 11 nov. Tina kollar med Julius. Då Julius bytt ägare och ej fått klart med sitt utskänkningstillstånd ännu avvaktar vi med aktiviteten något. Beslut att avvakta med aktiviteten till nästa år.		x
3)	Sätta dörrar till förrådet på husgaveln? Info från Vicki: Mikael har fixat en "vanlig" dörr att sätta i. Tänker bygga upp en vägg och sätta i en karm med tillhörande dörr! Blir för tungt att få till någon annan anordning i de befintliga bygget! Blir efter semestern! Tiden räcker inte! Kostnad? Uppskattad kostnad max 2000kr Inredning? Bordläggs till våren		x
4)	Ska köpa in någon typ av container/ skjul som vi bl.a kan förvara gräsklipparen i? Frågan bordlades. Vad skulle det i så fall kosta! 20-25.000 kr? Vi har kollat på CoverStore på ett skjul på 4 alt. 5m. Kostnad ca. 25.000kr Vi vill ändå utreda närmare kvaliteten på denna innan beslut tas Avvakta till våren		x

Justeras 1: _____

Justeras 2: _____

§142 Övriga frågor:

- 1) Jeanette, Pelle & Jessica har anmält intresse för ALI2. Beslut om vilka vi anmäler samt Priorordning, vid Budgetmötet
- 2) Information från mötet i Distriktet ang. 100.000 medlemmar. Jessica & Tina var där. Infomaterial läggs upp ihop med protokollet.
- 3) 1:a mötet 2017 beslutades till 10/1 och Årsmötet till 21/2

§143 Närmast förestående verksamhet:

KM Bruks 20 nov

§144 Nästa möte:

Budgetmöte 2016-12-04

§145 Ordförande förklarade mötet avslutat kl.21.40

V.Ordf. Maria Rothzén

Skr. Jeanette Coltén Ferm

Justeras 1: _____

Justeras 2: _____

Rapporter

Tävling

Hej !

Nu på söndag kommer vi att ha KM i Bruks. I skrivande stund så är det 4 st anmälda, hoppas på flera.

Jag skulle vilja att ni tar upp angående GIFF cupen. Ev parkering hos oss då. Det handlar om 2 helger i april.

MVH

Gun-Marie

Drag & Nosework

Hej!

Jag har inte så mycket att rapportera från någon av sektorerna. Kul att scootern är igång.

Håller nu tummarna för att det kommer minst en halv meter snö så vi kan köra upp spår till släde, spark och skidåkning. 😊

Hälsningar

Karina Ravn

Ämne: Rallylydnad

Det finns inget att rapportera från rallylydnadskommitten.

Finns några träningsgrupper som gör tappra försök att träna i vinterkylan.

Tassashop.se har bra priser på skylthållare, skyltar m m

Rallylydnadskommitten

Ann-Mari Klein

Justeras 1: _____

Justeras 2: _____